

SPORTS



Sports activities offer a unique physical development zone for students. A whole student approach, the Ecolint sports programme gives students a chance to develop physically, socially, as well as learn the practice of good sportsmanship.

Les activités sportives offrent aux élèves une zone de développement physique unique. Suivant une approche holistique de l'enfant, le programme sportif de l'Ecolint donne aux élèves une chance de se développer physiquement et socialement, ainsi que d'avoir un bon esprit sportif.

COMPETITIVE SPORTS

SPORTS DE COMPÉTITION



For students who are interested in competitive sports, Ecolint collaborates with different leagues of international schools, at local, national, and European levels. Competition allows our athletes to reinforce the essential values of teamwork, leadership, followership, and respect for others, that enables the building a healthy and balanced life.

Pour les élèves intéressés par la compétition, nous collaborons avec différentes ligues d'écoles internationales au niveau local, national et européen. Lors de ces compétitions, nos athlètes renforcent des valeurs essentielles, telles que le travail en équipe, le leadership, l'esprit d'équipe ou encore le respect, qui leur permettent de mener une vie saine et équilibrée.



THE DUKE OF EDINBURGH'S INTERNATIONAL AWARD



The Duke of Edinburgh's International Award is the world's leading youth achievement award for non-academic education. More than a million young people around the world are currently participating. The programme is open to students in years 10 to 13.

Through developing transferable skills, increasing their fitness levels, volunteering in their community, and cultivating a sense of adventure in interaction with professionals, the Duke of Edinburgh's International Award helps young people to live their passions intensely and gives them a unique accreditation for this experience.

Le Duke of Edinburgh's International Award est la principale récompense internationale pour les jeunes en matière d'éducation non-académique. Plus d'un million de jeunes dans le monde y participent actuellement. Le programme est ouvert aux élèves de la 10^e à la 13^e année.

A travers le développement de compétences transférables, l'amélioration de leur condition physique, le volontariat dans leur communauté, et en cultivant un esprit d'aventure en interaction avec des professionnels, le Duke of Edinburgh's International Award permet aux jeunes de vivre intensément leurs passions et leur donne une accréditation unique pour cette expérience.

Proud to deliver



SKI TEAM

EQUIPE DE SKI



The Ecolint ski team gathers the best skiers from our three campuses to compete against racers from other international schools in the Alps. Try-outs are held in Tignes during the month of November and are open to students in years 7-13. Our team travels to the top locations in Switzerland to defend the colours of Ecolint.

L'équipe de ski de l'Ecolint rassemble les meilleurs skieurs de nos trois campus pour se mesurer contre les skieurs des autres écoles internationales situées dans les Alpes. Les sélections ont lieu à Tignes au cours du mois de novembre et sont ouvertes aux élèves de la 7^e à la 13^e année. Notre équipe se rend dans les plus belles stations de Suisse pour défendre les couleurs de l'Ecolint.

